
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/01/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 
ΘΕΜΑ: «Αναβάθμιση Λιμένος Πρεβέζης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Τα τελευταία χρόνια αυξάνονται οι φωνές επαγγελματιών, επιχειρηματιών και εν γένει 
του συνόλου των κατοίκων της Πρέβεζας για περαιτέρω αναβάθμιση του Λιμανιού της 
Πρέβεζας. Η αναβάθμιση θα πρέπει να προσανατολίζεται τόσο στην επαύξηση του 
τοπικού τουριστικού προϊόντος, δια της ακτοπλοϊκής οδού κατά τον κατάπλου 
κρουαζιεροπλοίων και γενικότερα τουριστικών σκαφών όσο και στη συστηματική 
αύξηση των εσόδων στην τοπική κοινωνία, δια του κατάπλου επιπλέον εμπορικών 
πλοίων. Για να επιτευχθεί το επιθυμητό θα πρέπει νέες ή συμπληρωματικές υποδομές 
να μετατρέψουν το λιμάνι της Πρέβεζας σε πιο προσιτό και περιζήτητο λιμενικό 
προορισμό. Ζητήματα που ως τροχοπέδη επιβραδύνουν την ανάπτυξή του θα πρέπει 
να επιλυθούν, ώστε σταδιακά η λειτουργία του να αναβαθμίζεται ολοένα και 
περισσότερο, αποκτώντας την αίγλη ενός σύγχρονου και προσφιλούς εμπορικού και 
τουριστικού λιμανιού της χώρας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε να μας ενημερώσετε εάν υφίσταται σχεδιασμός περαιτέρω αναβάθμισης του 
λιμανιού της Πρέβεζας το επόμενο χρονικό διάστημα ή εάν τυχόν προγραμματίζονται 
βραχυπρόθεσμα ειλημμένες επιπρόσθετες παρεμβάσεις προς την κατεύθυνση της 
αύξησης του κατάπλου εμπορικών ή τουριστικών πλοίων; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2357

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/1/2022




